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Po publikacji na łamach „Głosu”,  poseł Grzegorz Wojciechowski skierował do premiera, a
zarazem pełniącego obowiązki szefa resortu cyfryzacji  Mateusza Morawieckiego poselską
interwencję w sprawie budowy masztu telefonii 5G pod Skierniewicami.

Wojewoda w tej kwestii milczy już trzeci miesiąc. Grzegorz Wojciechowski, poseł na sejm w
zeszłym tygodniu zgłosił interpelację w sprawie budowy masztu telefonii komórkowej w Nowych
Rowiskach.

– Trzeba przyznać otwarcie, że jest teraz dość duża tendencja na budowę takich masztów. Będziemy
starali się zatrzymać tę budowę, ale nie będzie to na pewno łatwe zadanie – podkreśla
parlamentarzysta.

W piśmie do premiera poseł zaznaczył, że „nie przeprowadzono przed budową żadnych konsultacji
społecznych dotyczących przedmiotowej inwestycji. Dodatkowo maszt ma sąsiadować bezpośrednio z
gospodarstwami rolnymi, co pogłębia obawy o stan zdrowia oraz prowadzone gospodarstwa”.



Ze społecznego punktu widzenia budowa takich masztów i to jeszcze w zwartej
zabudowie jest sprzeczna. Nie jestem w stanie dziś ocenić, jakie są szanse wstrzymania
budowy. Mam jednak głęboką nadzieję, że się uda.

Grzegorz Wojciechowski, poseł na sejm

Jak przyznaje poseł przyzwolenie na budowę jednego masztu może mieć potem efekt łańcuchowy.

– Z doświadczenia wiem, że po postawieniu jednego takiego masztu za chwilę w okolicy pojawiają się
kolejne. Cóż, na razie cierpliwie poczekam na odpowiedź od prezesa rady ministrów – zakończył
Grzegorz Wojciechowski.
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